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---- Oorspronkelijk bericht----
Van: Gemeenteraad H. (Hanneke) Wiersema 
Verzonden: donderdag 18 oktober 2018 23:24 
Aan: Griffie <griffie@tynaarlo.nl>
Onderwerp: Verkeerssituatie Hoofdweg Kerkhoflaan Eelde

Geachte mensen van de griffie,

Zouden jullie bijgaande schriftelijke vragen naar het college van B&W willen doorsturen? 
En tevens naar de andere raadsfracties en hun steunfractieleden?
Alvast bedankt.

Met vriéndelijke groet,
Namens de fractie van het CDA-Tynaarlo, 
Haimeke Wiersema



H Tynaarlo Eelde, 18 oktober 2018

College van Burgemeester en Wethouders 
Kornoeljeplein 1 
9481 AW VRIES.

Onderwerp: looproute in het centrum van Eelde.

Geacht college,

Van inwoners in Eelde-Paterswolde bereiken ons vragen over de looproutes in het centrum van Eelde: om 
en nabij de driesprong Hoofdweg/Kerkhoflaan.

De vragen richten zich op hoe voetgangers de Hoofdweg veilig kunnen oversteken. De vernieuwde stoep 
eindigt bij de bushalte, deze met een flink hoogteverschil ten opzichte van de rijbaan. Verdere keuzes voor 
de voetganger zijn er niet, er is geen zebrapad dan wel andere visuele / verkeersremmende maatregelen die 
het oversteken ondersteunen.

Tevens vragen inwoners zich af waar men langs zou moeten lopen om vanaf HoofdwegAA/esterhorn in het 
centrum naar de winkels aan de Kerkhoflaan te komen. De route loopt dood op het terras bij het restaurant 
“de Rooie Kater”, althans zo komt het over.

Intussen lopen inwoners, bij gebrek aan een duidelijke route, door de in ontwikkeling zijnde groenstrook, 
oftewel door de modder. De fractie van het CDA-TynaarIo legt u daarom de volgende vragen voor:

Is het de bedoeling dat voetgangers komend vanuit de richting Hoofdweg/Westerhorn langs 
restaurant “de Rooie Kater’” wandelen om naar de winkels aan de Kerhoflaan te gaan? Zo ja: 

o Is het mogelijk dat de route duidelijk wordt aangegeven dan wel gemarkeerd?

Bovengenoemde looproute komt momenteel uit op geparkeerde auto’s waardoor het ons onduidelijk 
is of de stoep bruikbaar is als doorgaande looproute naarde winkels aan de Kerkhoflaan en 
dergelijke. Is het de bedoeling dat aldaar blijvend sprake is van een parkeerplaats?

Om nabij de bushaltes de Hoofdweg over te steken is voor met name minder validen, rollator- en 
scootmobiel gebruikers een flinke uitdaging. De bushaltes aan weerszijden zijn, zoals te doen 
gebruikelijk, voorzien van hoge stoepranden om het instappen in de bus te vergemakkelijken. Dit 
levert echter voor het oversteken van de weg een uitdaging op. Er is een flinke hindernis ontstaan. 
Een eindje verderop oversteken is, vanwege een onoverzichtelijke kruising en daarmee gepaard 
gaande gevaarlijke situaties, niet aan te bevelen. Kunt u er zorg voor dragen dat er een veilige en 
herkenbare mogelijkheid wordt gecreëerd voor voetgangers om ter plaatse over te steken?

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet.
Namens de CDA fractie,

Hanneke Wiersema, fractievoorzitter.

Correspondentieadres: Kosterijweg 20, 9761 GE Eelde
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Verstuurd vanaf mijn iPad
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